



**KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI
IADA BARAT LAUT SELANGOR**

KENYATAAN SEBUTHARGA

1) Sebutharga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Gred dan kategori pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN & MASA JUALAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TEMPAT DAN TARIKH TUTUP TAWARAN
<p>NO. SEBUTHARGA : BKP/IADA/BLS/SB/17/2018</p> <p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN LADANG SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI PARIT 3 1/2 SG HJ DORANI, KAWASAN PENGAIRAN PANCHANG BEDENA, DAERAH SABAK BERNAM, SELANGOR DARUL EHSAN.</p>	<p>RM 20.00 (Wang Tidak Akan Dikembalikan)</p> <p>(Tunai @ Wang Pos)</p> <p>Bayaran Atas Nama : Pegarah IADA Barat Laut Selangor</p> <p>Isnin - Khamis : 8.30 pg - 12.30 tgh 2.15 ptg - 3.30 ptg</p> <p>Jumaat : 8.30 pg - 12.00 tgh 2.45 ptg - 3.30 ptg</p>	<p>Pejabat Pegarah, IADA Barat Laut Selangor, Aras 1, Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor, 45000 Kuala Selangor, Selangor Darul Ehsan.</p> <p><u>Dokumen Sebutharga Di Jual</u> 09 JULAI 2018 (ISNIN) hingga 16 JULAI 2018 (ISNIN)</p>	<p>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) Gred : G1 Kategori : CE Pengkhususan : CE 21</p> <p>dan</p> <p>Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)</p> <p>(KHAS UNTUK BUMIPUTERA)</p>	<p>05 JULAI 2018 (KHAMIS) Jam : 9.30 Pagi</p> <p>Tempat Berkumpul : (Lokasi Perjumpaan)</p> <p>Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor, 45300 Sungai Besar, Selangor Darul Ehsan.</p> <p>Sesi Taklimat/Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN dan hanya PENAMA Kontraktor/Pembekal sahaja yang boleh menghadiri Sesi Taklimat/Lawatan tapak.</p>	<p>Pejabat Pegarah, IADA Barat Laut Selangor, Aras 1, Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor, 45000 Kuala Selangor, Selangor Darul Ehsan.</p> <p>17 JULAI 2018 (SELASA) pada atau sebelum Jam 12.00 Tengahari</p> <p>Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan</p>

2) Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang ditauliahkan atau wakil-wakil kontraktor yang membawa surat wakil kuasa dari pegawai yang ditauliahkan seperti dalam Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia. Wakil Kontraktor hendaklah membawa Sijil Pendaftaran ASAL yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (Sila bawa bersama dokumen ASAL & Sediakan 1 salinan sijil SPKK, SSM & CIDB & PKK). **(SURAT KEBENARAN UNTUK WAKIL ADALAH DIPERLUKAN SEMASA PEMBELIAN DOKUMEN SEBUTHARGA)**

3) Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB) DAN KAD PERAKUAN PENERIMAAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB)** juga diperlukan **SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK)** dan **SIJIL ASAL PENDAFTARAN TARAF BUMIPUTERA** jika berkenaan. Salinan-salinan Perakuan dan Sijil yang berkenaan boleh diterima jika disahkan oleh pejabat yang mengeluarkannya. Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibuat di dalam Ringgit Malaysia dan dalam bentuk Tunai @ Wang Pos sahaja.

4) Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri serta ditulis No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat :-

**Pejabat Pegarah,
IADA Barat Laut Selangor, Aras 1, Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor,
45000 Kuala Selangor,
Selangor Darul Ehsan.**

Saya yang menurut perintah,

(SYAMSUL ZURAIDA @ FADHILAH BINTI ZAINUDIN)
Jurutera Projek
Bahagian Kejuruteraan Pertanian
IADA Barat Laut Selangor, Kuala Selangor.